
 
                                                              

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ЗАПИСНИК 

 С а  скупштине Удружења приватних шумовласника РС„НАША ШУМА“ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Тјентиште, Фоча, 11.09.2010. године 
 

 УДРУЖЕЊЕ ПРИВАТНИХ    
ШУМОВЛАСНИКА 
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Број 03/10 
Дана 11.09.2010. год. 
Вријеме  почетка : 10:00 часова 
Вријеме завршетка : 11.30 часова 
Мјесто одржавања: Тјентиште, Фоча.  
 
Пресједавајући скупштине Удружења господин Ђукић Чедо. 

 
Предсједавајући Скупштине УПШ „Наша Шума“  Чедо Ђукић, је отворио Скупштину уз 
контатацију да је присутно 15 чланова , те констатовао да Скупштина може правоснажно доносити 
Одлуке и позвао чланове да усвоје предложени дневни ред. 
 
Предлог Дневног реда: 
 

1. Усвајање записника са претходне сједнице 
2. Упознавање приватних шумовласника са поступком израде „Стратегије Шумарства“ 

Републике Српске 
            3.   Доношење одлуке о сертификацији и профитирању од FSC/CO2 sertifikata 

приватних шума у Републици Српској на основама из Писма намјера од стране ''European 
Green Projects’’ d.o.o 

3. Текућа проблематика 
 

Чланови Скупштине су се дизањем руке изјашњавали и то: 
Да предложени дневни ред буде усвојен; 
ЗА:  15; ПРОТИВ: 0;  СУЗДРЖАНИ: 0: 
Констатовано је да је предложени дневни ред једногласно усвојен.   
 
Предсједавајући Скупштине УПШ  Републике Српске „Наша Шума“ Чедо Ђукић, је затим прешао 
на рад по дневном реду. 
 

Прва тачка дневног реда: Усвајање записника са претходне сједнице 
Председник удружења Душко Топић је прочитао записник и нагласио да се исти може погледати на 
сајту Удружења. 
 
Чланови Скупштине су се дизањем руке изјашњавали и то: 
Да записник са претходне сједнице буде усвјен, 
ЗА:  14; ПРОТИВ: 0;  СУЗДРЖАНИ: 0: 

1. Констатовано је да је Усвојен записник са претходне сједнице. 
 

Друга тачка дневног реда: Упознавање приватних шумовласника са израдом 
„Стратегије Шумарства“ Републике Српске  

 
Прелазимо на другу тачку дневног реда и молим Председника удружења Душка Топића да нас 
упозна са радом на припреми „Стратегије Шумарства“ Републике Српске. 
Душко Топић је упознао чланове Скупштине са радом на „Стратегије Шумарства 2010-2020“ 
Републике Српске, значајним ствакама у вези са приватним шумама, као и са предлогом Правилнка 
о расподјели Средстава посебне намјене за шуме који је послат од стране Агенције за шуме 
Министру на потписивање. 
Изразио је своје увјерење да ће Правилник бити потписан без измјена, што је добро за приватне 
шумовласнике, али да ће се конкурс за подјелу средстава средства вјероватно бити тек крајем 
године како је то било и прошле године и то не у укупном износу како предвиђа закон. 
Извјестио је чланове Скупштине о намјени да се упути допис Уставном суду за измјене чланова 
Закона о шумама, који нису прихватљиви за приватне шумовласнике. 
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Саслушали смо иформацију и исту дајем на дискусију 
 

Након краћих приједлога и сугестија од стране појединих дискутаната по информацији којег је 
поднио Председник удружења Душко Топић  прелазимо на усвајање поднешене Иформације.  
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање поднешене Иформације;  
ЗА:  15; ПРОТИВ: 0;  СУЗДРЖАНИ: 0: 
 
Консататујем да је   усвојен иформација о припреми „Стратегије Шумарства“ Републике Српске. 

 
Трећа тачка дневног реда: Доношење одлуке о сертификацији и профитирању од FSC/CO2 
sertifikata приватних шума у Републици Српској на основама из Писма намјера од стране''European 
Green Projekts’’ d.o.o 
 
Прелазимо на трећу тачку дневног реда и молим Председника удружења Душка Топића да нас 
упозна са писмом намјене од стране''European Green Projects’’ d.o.o 

 
Душко Топић је упознао чланове Скупштине са писмом намјене од стране „ Europen Green Projects“  
d.o.o, те њиховом жељом да изврше Сертификовање шума Републике Српске у приватном 
власништву (FSC/CO2 sertifikata), као и са  њиховом понудом о припремама и динамици продаје 
Карбон кредита на Лондонској бези а за потребе приватних шумовласника Републикр Српске. 
Предложио је да Скупштина Пристане на понуђене услове од стране стране стране''European Green 
Projekts’’ d.o.o, као и да Управни одбор преузме даљње послове у вези истог и о напретку 
извјештава чланове Скупштине. 
Саслушали смо извештај и исти дајем на дискусију 
  
Сви присутни чланови Скупштине су поздравили и позитивно се изјаснили о писму намјене од 
стране „ Europen Green Projects“ д.о.о. о сертификовању шума Републике Српске у приватном 
власништву (FSC/CO2 sertifikata), као и са  њиховом понудом о припремама и динамици продаје 
Карбон кредита на Лондонској бези и предлозима које је поднио Председник удружења Душко 
Топић  прелазимо на усвајање истог.  
 
Молим чланове скупштине да се  дизањем руке изјасне за усвајање одлуке о сарадњи са „ Europen 
Green Projects“  д.о.о. као и давању сагласности да Надзорни одбор преузме даљње послове у вези 
истог и о напретку извјештава чланове Скупштине; 
 
ЗА:  15; ПРОТИВ: 0;  СУЗДРЖАНИ: 0: 
 

Консататујем да је усвојена Одлука о сарадњи са предузећем „ Europen Green Projects“ д.о.о. као 
и да је дата сагласности да Предсједник Удружења и Управни одбор преузму даље послове у вези 
истог и о напретку извјеште Скупштину на првој сједници. 

 
Четврта тачка дневног реда: Текућа питања. 
 
Председник Скупштине Чедо Ђукић,  
Пошто нема више дискутаната, обавјештавам Вас да смо са овим исцрпјели све тачке дневног реда и 
закључујем рад Скупштине УПШ РС „Наша Шума“. 
 Скупштина је завршила са радом у 11сати и 30 минута, 11.09.2010. године. 
 
 
        Записничар:       Предсједник Скупштине: 
Александар Мркобрада           Чедо Ђукић 
 
___________________                     _____________________  
                                                              


